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Zapytanie

ws. zaktualizowania bazy zdjęć miasta w FotoPortalu

Szanowny Panie Prezydencie,
 

zwracam się z uprzejmym zapytaniem o plany zaktualizowania bazy zdjęć miasta 
dostępnych w miejskim FotoPortalu (https://fotoportal.poznan.pl/).
 

Dostępne publicznie, wysokiej jakości zdjęcia Poznania służą skutecznej promocji miasta, 
m. in. pojawiają się w ofertach biur podróży bądź umożliwiają producentom filmowym 
znalezienie odpowiednich lokacji filmowych. 
 

Zmodernizowane po remontach centrum Poznania (Stary Rynek, ul. 27 grudnia, ul. 
Święty Marcin etc.) nie zostało jeszcze należycie obfotografowane i udostępnione do 
użytku poprzez FotoPortal. 



Czy są plany zaktualizowania bazy zdjęć dostępnych na FotoPortalu, tak, aby oddawały 
obecny krajobraz Poznania?



Z góry dziękuję za odpowiedź.








Z wyrazami szacunku,


